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From Guangzhou China Airport (Baiyun，GuangZhou) to 

Ramada Plaza Shunde (Shun De City) 
从广州白云机场到顺德华美达广场酒店 

 

Noted: 

There are two convenient options for you to transfer from airport to hotel: taxi and express bus. 

从机场到酒店，有两个方便的交通方式可供您选择：出租车和机场快线。 

 

If you would like to take a taxi, please refer “Option 1: Taxi” – Page 3 

如果您选择乘坐出租车，请参考第 3 页的“选项 1：出租车”指示 

 

If you would like to take express bus, please refer “Option 2: Express Bus Service” 

如果您选择乘坐机场快线，请参考”选项 2：机场快线”指示 

 

There are two terminals in Guangzhou Baiyun International airport T1 and T2. 

广州白云机场有两个航站楼：T1 和 T2 

If you are arriving at T1,  

Please refer part.” From Guangzhou China Airport T1 to Aurora Asian business center” 

Page.3-4. 

如果您是在 T1 下机，请参考第 4-5 页的路线指示 

 

If you are arriving at T2,  

Please refer part.” From Guangzhou China Airport T2 to Aurora Asian business center” 

Page.5-8. 

如果您是在 T2 下机，请参考第 6-9 页的路线指示 

This document is for reference only. All information included could be changed any time 

according to the airport arrangement. 

此文档仅供参考，具体、实时信息或随机场安排有所更改。  

Please re-confirm with the ground service in the airport if you need help or guidance. 

如果您需要帮助或向导，请向咨询机场地面服务。 

If you met any communication problem in the airport, please never hesitate to contact Aurora 

Asian business center: 

Tel: 0757-22320298 or the cell-phone of your account manager. 

如果您在机场遇到任何沟通上的问题，可随时拨打欧罗拉公司电话：0757-22320298，或者联系您的

销售经理。 

 

https://cn.bing.com/dict/clientsearch?mkt=zh-CN&setLang=zh&form=BDVEHC&ClientVer=BDDTV3.5.1.4320&q=This%20document%20is%20for%20reference%20only%2C%20all%20the%20information%20included%20%20can%20be%20changed%20any%20time%20according%20to%20the%20airport%20arrangement.
https://cn.bing.com/dict/clientsearch?mkt=zh-CN&setLang=zh&form=BDVEHC&ClientVer=BDDTV3.5.1.4320&q=This%20document%20is%20for%20reference%20only%2C%20all%20the%20information%20included%20%20can%20be%20changed%20any%20time%20according%20to%20the%20airport%20arrangement.
https://cn.bing.com/dict/clientsearch?mkt=zh-CN&setLang=zh&form=BDVEHC&ClientVer=BDDTV3.5.1.4320&q=This%20document%20is%20for%20reference%20only%2C%20all%20the%20information%20included%20%20can%20be%20changed%20any%20time%20according%20to%20the%20airport%20arrangement.
https://cn.bing.com/dict/clientsearch?mkt=zh-CN&setLang=zh&form=BDVEHC&ClientVer=BDDTV3.5.1.4320&q=This%20document%20is%20for%20reference%20only%2C%20all%20the%20information%20included%20%20can%20be%20changed%20any%20time%20according%20to%20the%20airport%20arrangement.
https://cn.bing.com/dict/clientsearch?mkt=zh-CN&setLang=zh&form=BDVEHC&ClientVer=BDDTV3.5.1.4320&q=This%20document%20is%20for%20reference%20only%2C%20all%20the%20information%20included%20%20can%20be%20changed%20any%20time%20according%20to%20the%20airport%20arrangement.
https://cn.bing.com/dict/clientsearch?mkt=zh-CN&setLang=zh&form=BDVEHC&ClientVer=BDDTV3.5.1.4320&q=This%20document%20is%20for%20reference%20only%2C%20all%20the%20information%20included%20%20can%20be%20changed%20any%20time%20according%20to%20the%20airport%20arrangement.
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Option 1: Taxi 
 

There are taxi pick-up points on both A and B arrival areas, the taxi pack-up point of zone A is set outside 
the gate of A8; the taxi pack-up point of zone B is set outside the gate of B3 and B9, and passengers should 
go to the taxi pick-up point of corresponding arrival area and queue for taxi. 

机场 A、B 到达区域，均设有出租车上客点，A 到达区出租车上客点设在 A8 号门外，B 到达区出租

车上客点分别设在 B3 和 B8 号门外，如需乘坐出租车，请到相应的到达区上客点排队候车。 

Pick-up point at zone A

Pick-up point at zone B

 
Notes: 

In airport area, taxis are regulated uniformly. It is forbidden to use calling app to book taxi. 

在机场区域内，实行出租车统一调度管理，不支持通过手机召车软件等方式预约出租车。 

 

Please take care of your carry-on luggage, obey the order of pick-up point and queue consciously. 

请保管好随身行李，遵守上客点秩序，自觉排队候车。 

 

 

 



加拿大欧罗拉生物科技有限公司 亚洲商务技术服务中心 

Tel: (0086)0757-22320298 
Fax: 0757-22320293 

Address: NO.2 Desheng Dong Road, Daliang, Shunde, GuangDong, China, 528300 

地址：广东省佛山市顺德区德胜东路 2 号奥罗达顺德科技园 

4 
 

Option 2: Express Bus Service 

From Guangzhou China Airport T1 to Ramada Plaza Shunde 
白云机场 T1 到顺德华美达广场酒店 

 

1. Airport express bus ticket counter can be found at gate No.A4 or A5/A6.  (Ticket Charge: 

RMB 50 /Person, Cash / Alipay available, no credit card.) 

在 A4 或 A5/6 号门处可以看到机场快线巴士售票处，车费是 50 元/人，可用现金/支付宝，不可刷

卡 

Your passport is required to be showed to the conductor and register information on the 

ticket.  

需要出示您的护照购买车票 

 

Your destination is Shun De City, please show below Chinese characters of the destination 

to the conductor in this counter: 顺德陈村新君悦国际酒店 

您的目的地是顺德陈村新君悦国际酒店，可以将此中文信息出示给购票处进行购票 

 

 
 

Shuttle bus ticket counter outside Gate A5/A6 

Or you can find an indoor counter in front of 7-11 convenient shop near Gate A4 

快线巴士售票处在 A5/A6 号门外 

或者您可以在 A4 号门附近的 7-11 便利店前面找到一个室内的售票点
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2. Please wait the airport shuttle bus at No.7 station in front of Gate No.A1 .  

请在 A1 号门前的 7 号位等待快线大巴 

Station and gate number showed on the ticket; please reconfirm them before you reach the 

station 

车票上写有等待的站点信息，请您出发之前确认车票上的信息 

 

 
 

Gate A1                                 No.7 bus station instruction in front of Gate A1 

                           

 

NOTE: 

 

The shuttle bus has two get-on points in Baiyun International airport: One for international 

arrival; the other for domestic arrival.  

该快线巴士有两个上车点，一个是国际航班，另一个是国内航班 

There will be two drop-off locations of this shuttle bus in Shun De city. 

Please get off at the first one Xin Jun Yue Hotel，Chen Cun station. (Chinese: 陈村

新君悦国际酒店) 

去往顺德的机场大巴有两个下车点，请在第一个站点下车：陈村新君悦国际酒店 

It takes about 1-1.5 hours from the airport to Shun De city.  

1-1.5 小时之候您将到达目的地 

 

After getting off the bus you can take a taxi to Ramada Plaza Shunde, which will take about 15 

minutes. 

下车后您可以打出租车到顺德华美达广场酒店，大概 15min 车程 
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From Guangzhou China Airport T2 to Ramada Plaza Shunde 

白云机场 T2 到顺德华美达广场酒店 

1.Follow the sign “Bus station(coach & city bus)”  in the airport to find the ticket counter to 

purchase the ticket. 
请在机场沿着客运站（长途，市区）的指示标找到售票处 
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2. Airport express bus ticket counter can be found as below pictures. 

根据下图指引您将找到购票处 
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3.There is a broad showing a lot of bus routes as below pictures. 

在墙上您可以看到一个大巴汇总信息 

Find your route to reach Shun De and show below Chinese characters of the destination to 

the conductor in this counter : 顺德 

向售票员出示“顺德”购买去往顺德的车票 

 Your passport is required to be showed to the conductor and register information on the 

ticket.  

需要出示您的护照购买车票 

 Charge: Ticket Charge: RMB 45 /Person& Insurance: RMB 5/ Person. 

费用： 车费：45 元/人 保险：5 元/人 

 Payment: Cash / Alipay available / Wechat pay (No credit card) 

支付：现金/支付宝/微信，不能刷卡 
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NOTE: 

 

The shuttle bus has two get-on points in Baiyun International airport: one for international 

arrival, the other for domestic arrival.  

该快线巴士有两个上车点，一个是国际航班，另一个是国内航班 

There will be two drop-off locations of this shuttle bus in Shun De city. 

Please get off at the first one Xin Jun Yue Hotel，Chen Cun station. (Chinese: 陈村新君悦国际酒

店) 

去往顺德的机场大巴有两个下车点，请在第一个站点下车：陈村新君悦国际酒店 

It takes about 1-1.5 hours from airport to Shun De.  

1-1.5 小时之候您将到达目的地 

 

After getting off the bus you can take a taxi to Ramada Plaza Shunde, which will take about 15 

minutes. 

下车后您可以打出租车到顺德华美达广场酒店，大概 15min 车程 
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From Guangzhounan Railway Station to Ramada Plaza Shunde 
(Shun De City) 

广州南站到金茂华美达广场酒店 

 
1. Exit from the West Second Entry and Exit, turn left and walk straight for 150 meters, 

reaching the Guangzhou South Railway Station bus stop. 

从西二进出站口出站，向左步行 150 米到达广州南站公交车站 

2. Take the special line Guangzhou South Railway Station - Shunde Ronggui Bus Station for 

4/or 6 stations. It will take about 20min. 

乘坐专线广州南站-顺德容桂客运站公交车，4 或 6 站路，大概 20min 

3. Take off the bus at the Lintou West Station. 

在林头西站下车 

4. Walk forward 200 meters and the Ramada Plaza Shunde is on your right. 

向前走 200 米，顺德华美达广场酒店即在您的右手边。 

 

 

Note: 

If you need help or guidance, please never hesitate to conttact Aurora Asian business center : 

Tel: 0757-22320298 or the cell-phone of your account manager. 

如果您需要帮助或向导，可随时拨打欧罗拉公司电话：0757-22320298，或者销售经理的电话 

 


